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Protokół nr 6/24 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 17 września 2024 r., w Sali Posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:02 Przewodnicząca Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

Elżbieta Jarecka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie 

z listami obecności, które znajdują się w materiałach komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, który znajduje się 

w materiałach komisji. 

W trakcie tego wystąpienia, na Salę Posiedzeń przybył radny Mateusz 

Fabisiak, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział 

brało 8 jej członków. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− podwyższenia wysokości stawki za odbiór odpadów komunalnych; 

− sposobu kontroli limitów odpadów komunalnych przyjmowanych 

od mieszkańca w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w Mosinie; 

− metodologii obliczania wielkości odpadów komunalnych przyjmowanych 

w PSZOK-u w Mosinie i sposobów rozwiązania problemów z tym 

związanych; 

− potrzeby zakupu wagi do PSZOK-u w Mosinie; 

− przyczyn, dla których odpady komunalne zmieszane i odpady 

komunalne segregowane z terenu gminy Mosina wywożone są w różne 

miejsca: jedne do Lubonia, a drugie do Jarocina; 

− kar umownych za poziom segregacji odpadów i zagrożeń z tym 

związanych dla Gminy Mosina; 

− dokonywania przez niektóre gminy w swoich PSZOK-ach pewnej 

segregacji odpadów komunalnych z wielkogabarytów; 
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− potrzeby doprowadzenia do maksymalizacji wypełnienia odpadami 

komunalnymi ciężarówek wywożących je z terenu gminy Mosina; 

− przyczyn, dla których Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o. o. 

w Mosinie spóźnia się z odbiorem odpadów komunalnych z posesji 

prywatnych. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Mateusz Fabisiak, 

radny Maciej Patela, radny Rafał Łakomy i radny Ryszard Rybicki. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka i Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

dotyczący zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wraz z autopoprawką. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił stan 

zaawansowania prac nad planem ogólnym Gminy Mosina. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− nałożenia się terminu na uchwalenie planu ogólnego Gminy Mosina 

z planowanymi zmianami w lasach; 

− potrzeby ratowania łączników ekologicznych z ogólnego miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego z 1991 r.; 

− planowanych konsultacji społecznych projektu planu ogólnego Gminy 

Mosina i sposobu ich przeprowadzenia. 

Udział w niej wzięli: radny Jerzy Falbierski, radna Elżbieta Jarecka 

i radna Jolanta Szymczak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Następnie w dyskusji nad potrzebą wycofania przez Burmistrza Gminy 

Mosina wniosku o wprowadzenie do porządku wrześniowej sesji Rady 

Miejskiej w Mosinie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenów wsi Żabinko oraz terenów 

części wsi Sowinki i Sowiniec – część A udział wzięli: radna Elżbieta 

Jarecka, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, radny 

Ryszard Rybicki, radny Mateusz Fabisiak i radny Jerzy Falbierski. 

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuściła radna Jolanta Szymczak, 

tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony 

Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 

7 jej członków. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił stan 

zaawansowania prac nad poszczególnymi projektami miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego rejon ul. Malczewskiego w Mosinie; 

− wskazania, czy tereny dotyczące rejonu od Osiedla Mosińskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego do Borkowic i Bolesławca objęte 

są miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego; 

− potrzeby wprowadzenia zabudowy rezydencjonalnej w planowaniu 

przestrzennym na terenie gminy Mosina; 

− zmiany w przepisach polegających na wprowadzeniu obowiązku 

zgodności decyzji o warunkach zabudowy z planem ogólnym; 

− deklaracji o przygotowaniu przez Urząd Miejski w Mosinie zestawienia 

projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

i stanu ich zaawansowania; 

− platanów na ul. Dworcowej w Mosinie i negatywnych konsekwencji 

z tym związanych. 

Udział w niej wzięli: radny Mateusz Fabisiak, radna Elżbieta Jarecka, 

radny Marcin Paetz i radny Jerzy Falbierski. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuścili kolejno: radny Maciej 

Patela, radny Ryszard Rybicki, radny Marcin Paetz i radny Rafał 

Łakomy, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział 

brało 3 jej członków.  

WNIOSEK PRZYJĘTY PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA, 

PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I BEZPIECZEŃSTWA: 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
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właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wraz z autopoprawką. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:24.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Elżbieta Jarecka  


